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 採訪邀請  
 
 

香港民研公布社區健康調查及特首民望 
 
 

鑑於最近新型冠狀病毒肺炎 (俗稱「武漢肺炎」) 爆發，香港民意研究所之香港民意研

究計劃 (香港民研) 隨即透過香港民研意見群組進行網上調查，以屋邨和屋苑等小社區

為分析單位，了解市民對疫情及政府相關措施的意見。不到一天，今日早上已有一萬多

名群組成員發表意見。鑑於疫情急速變化，香港民研於是提前向一般市民開放調查，網

址為 bit.ly/poricdch，結果明日下午公布，當中包括市民對自己感染肺炎的評估、對政府

應付疫情的評價、對全面封關的意見、及對前線醫護人員發動罷工的意見。香港民意亦

會簡介一項名為「民主社區互助共融計劃：社區健康單元」，簡稱「社區健康計劃」

(Community Democracy Project: Community Health Module) 的詳情。 

 
此外，香港民研亦會發放特首及特區政府民望的最新調查結果。歡迎傳媒派員採訪或贊

助上述調查，每題港幣八千元，贊助人士可以優先獲得結果。發布會詳情如下： 

 
日期： 2020 年 1 月 31 日 (星期五) 

時間： 下午 3 時正 

地點： 灣仔駱克道 53-55 號恆澤商業大廈 3 樓 

講者： 香港民意研究所主席及行政總裁 鍾庭耀 

     香港民意研究所數據科學經理 戴捷輝 

     立法會醫學界功能組別議員 陳沛然 

     嶺南大學科學教研組助理教授 王沛欣 

 
查詢：請致電 3844 3111 聯絡李小姐或彭小姐。 

 
 
2020 年 1 月 30 日 
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 Press Invitation  
 
 

HKPOP releases community health survey and popularity of Chief Executive 
 
 

In view of the recent outbreak of novel coronavirus pneumonia (or “Wuhan pneumonia”), the Hong 
Kong Public Opinion Program (HKPOP) under the Hong Kong Public Opinion Research Institute 
(HKPORI) immediately conducted an online survey of its POP Panel members to gauge people’s 
views on the disease and related measures by the government, using small communities such as 
housing estates as units of analysis. In less than a day, by this morning 10,000 or so panel members 
have expressed their views. In view of the rapid changes of the epidemic, HKPOP has advanced the 
opening of the survey to the general public via the website bit.ly/poricdch. The results of the survey 
will be released tomorrow afternoon, including people’s self-assessment on their chance of infecting 
pneumonia, appraisal on the government’s handling of the disease, views on complete closure of entry 
for visitors from Mainland China and calls for strike by frontline medical staff. HKPOP will also 

introduce the details of “Community Democracy Project: Community Health Module” (民主社區計

劃：社區健康單元). 

 
Besides, HKPOP will release the latest survey results on the popularity of the Chief Executive and the 
SAR Government. The media is invited to send representatives to attend the press conference and to 
sponsor the above-mentioned surveys, at $8,000 per question in order to receive the results in advance. 
Details of the press conference are as follows:  
 
Date:  January 31, 2020 (Friday) 
Time:  3:00pm  
Venue:  3rd Floor, SPA Centre, 53-55 Lockhart Road, Wanchai 
Speakers: Robert Chung President and CEO, HKPORI 
 Edward Tai  Data Science Manager, HKPORI 
 Pierre Chan  Member for Medical functional constituency, Legislative Council 
 Paulina Wong  Assistant Professor in the Science Unit, Lingnan University 
 
For any enquiries, please contact Miss Lee or Miss Pang at 3844 3111. 
 
 
January 30, 2020 
 


